

الكويت في 07 اغسطس 2014

المحترمين

السادة الأفاضل / هيئة الأوراق المالية والسلع

دولة الإمارات العربية المتحدة

فاكس: 971-2-626-3997

المحترمين

السادة الأفاضل / سوق دبي المالي

دولة الإمارات العربية المتحدة

فاكس : 971- 4 -331-5148

971-4-332- 8838

تحية طيبة وبعد ،،،

البيانات المالية المرحلية عن الربع الثاني المنتهي في 2014/06/30

نود افادتكم بان مجلس ادارة الشركة قد اجتمع يوم الخميس الموافق 2014/08/07، و اعتمد البيانات المالية المرحلية عن فترة الستة أشهر المنتهية في 2014/06/30 وفقا لما يلي:-

1- الفترة الحالية:

البند	فترة الثلاثة أشهر من 1/4/2014 الى 30/6/2014	فترة الستة أشهر من 1/1/2014 الى 30/6/2014
الربح - (الف دينار كويتي)	12,865	24,102
ربحية السهم - (فلس كويتي)	11.74	22.00
اجمالي الموجودات المتداولة (الف دينار كويتي)	495,677	495,677
اجمالي الموجودات (الف دينار كويتي)	1,409,379	1,409,379
اجمالي المطلوبات المتداولة (الف دينار كويتي)	434,937	434,937
اجمالي المطلوبات (الف دينار كويتي)	528,196	528,196
اجمالي حقوق المساهمين (الف دينار كويتي)	861,493	861,493

- بلغ اجمالي الإيرادات من التعاملات مع الاطراف ذات الصلة مبلغ 2,102,000 دينار كويتي

- بلغ اجمالي المصروفات من التعاملات مع الاطراف ذات الصلة مبلغ 525,000 دينار كويتي

- الفترة المقارنة

البيان	فترة الثلاثة أشهر من 1/4/2013 الى 30/6/2013	فترة الستة أشهر من 1/1/2013 الى 30/6/2013
الربح - (الف دينار كويتي)	11,506	21,637
ربحية السهم - (فلس كويتي)	10.50	19.75
اجمالي الموجودات المتداولة (الف دينار كويتي)	494,689	494,689
اجمالي الموجودات (الف دينار كويتي)	1,406,213	1,406,213
اجمالي المطلوبات المتداولة (الف دينار كويتي)	428,117	428,117
اجمالي المطلوبات (الف دينار كويتي)	530,481	530,481
اجمالي حقوق المساهمين (الف دينار كويتي)	858,946	858,946

2- تفاصيل التحفظات او اي فقرة توضيحية و الواردة في تقرير مراقبي الحسابات

التأكيد على الأمر

من دون التحفظ في نتيجتنا، فإننا نلفت الانتباه إلى ما يلي:

(3) إيضاح رقم 2 حول المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة الذي يبين أنه قد تم اتهام الشركة الأم من قبل المحكمة الفيدرالية العليا بالولايات المتحدة الأمريكية بمخالفات تتعلق بقانون الإذاعات الخاطئة. وبالإضافة إلى ذلك، شاركت وزارة العدل الأمريكية بإقامة دعوى مدنية ضد الشركة الأم وذلك بموجب قانون الإذاعات الخاطئة. تطالب وزارة العدل بتعويضات عن أضرار كبيرة نتيجة المخالفات المزعومة وذلك في كل من المحكمة الجنائية والمحكمة المدنية. تم وقف شركات المجموعة (بما فيها الشركة الأم) عن التقدم بطلبات لعقود جديدة مع حكومة الولايات المتحدة في انتظار نتيجة القضايا. دخلت المجموعة أيضاً في مناقشات حول التسوية مع وزارة العدل الأمريكية. لا يمكن تحديد النتائج النهائية للأمور الموضحة أعلاه حالياً، ولذلك، لم يتم تجنب مخصص في المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة.

(4) إيضاحي رقم 11 (أ) و 11 (ب) حول المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة اللذان يبيانان الإلتزامات المحتملة المتعلقة بالتحقيقات في أعمال الشحن والدعاوى القضائية مع الإدارة العامة للجمارك في الكويت.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

فاس

طارق عبد العزيز سلطان العيسى
نائب رئيس مجلس الإدارة والمدير التنفيذي



07 August, 2014

Dubai Financial Market

United Arab Emirates

Fax: 971-4-331-5148

Securities and Commodities Authority

United Arab Emirates

Fax: 971-2-627-4600

Financial Result for the Second Quarter ending 30/06/2014

Please be informed that the board of directors have met on the 7th of August 2014 and approved the financial results for period ending 30/6/2014 according to the following:

1. Current Period:

	3 months From 1/4/2014 To 30/6/2014	6 months From 1/1/2014 To 30/6/2014
Net Profit (Loss) (KD 000's)	12,865	24,102
Earnings per Share (fils)	11.74	22.00
Total Current Assets (KD 000's)	495,677	495,677
Total Assets (KD 000's)	1,409,379	1,409,379
Total Current Liabilities (KD 000's)	434,937	434,937
Total Liabilities (KD 000's)	528,196	528,196
Total Shareholders' Equity (KD 000's)	861,493	861,493

- Total Revenue from related parties 2,102,000 Kuwaiti Dinar
- Total Expenses with related parties 525,000 Kuwaiti Dinar

2. Compared Period:

	3 months From 1/4/2013 To 30/6/2013	6 months From 1/1/2013 To 30/6/2013
Net Profit (Loss) (KD 000's)	11,506	21,637
Earnings per Share (fils)	10.50	19.75
Total Current Assets (KD 000's)	494,689	494,689
Total Assets (KD 000's)	1,406,213	1,406,213
Total Current Liabilities (KD 000's)	428,117	428,117
Total Liabilities (KD 000's)	530,481	530,481
Total Shareholders' Equity (KD 000's)	858,946	858,946

3. **Details of the Qualification and Emphasis of Matter expressed in the auditor's report**

Emphasis of Matter

Without qualifying our conclusion, we draw attention to:

- (i) Note 2 to the interim condensed consolidated financial information which describes that the Parent Company was indicted by a federal grand jury in the United States of America ("US") on multiple counts of False Claims Act Violations. Furthermore, the United States Department of Justice also joined a civil qui tam lawsuit against the Parent Company under the False Claims Act. The Department of Justice is claiming substantial damages for alleged violations in both the criminal and civil proceedings. The Group Companies (including the Parent Company) are suspended from bidding for new contracts with the US Government pending the outcome of the cases. The Group is also engaged in settlement discussions with the US Department of Justice. The ultimate outcome of these matters cannot presently be determined, and therefore no provision has been made in the interim condensed consolidated financial information; and
- (ii) Notes 11(a) and 11(b) to the interim condensed consolidated financial information which describe the contingencies relating to investigations into the freight forwarding business and litigations with the General Administration of Customs for Kuwait.

Best Regards,



Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa
Vice Chairman and CEO

